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VOORWOORD

De ontwikkeling van ons onderwijs is in handen 
van docenten en onderwijsondersteuners die 
deskundig zijn en betrokken bij hun werk. 
Die betrokkenheid is ook een voorwaarde om 
goed met mensen te kunnen werken. Een 
voorbeeld van waar die intrinsieke motivatie 
zichtbaar is, is onze bouwgroep: medewerkers 
die zich inzetten om samen ons onderwijs 
inhoudelijk verder te brengen. Een ander 
voorbeeld zijn onze zogeheten flitsdagen, 
waarin we elkaar bezoeken tijdens de lessen, 
onze bevindingen delen en tips geven. Met 
meer aandacht voor verschillende werkvormen 
in de klas, met begrip voor diversiteit en voor 
verschillen in leertempo, met focus op 
kwaliteit en een veilig schoolklimaat. 

Dit zijn geen loze woorden. Om goed te kunnen 
functioneren in de vaklessen is het belangrijk 
dat uw kind zich veilig en op zijn/haar plek 

voelt in de klas. Wij spannen ons daarvoor in. 
Neem de SOVA-dag voor leerjaar 1 waarin 
leerlingen sociale vaardigheden mee krijgen om 
zich in een groep niet alleen staande te houden, 
maar zich ook gezien en gewaardeerd te voelen. 
In menig mentorles is ook aandacht besteed 
aan pestgedrag, niet alleen tijdens de Week 
van het Pesten, maar met de bedoeling hier 
doorlopend alert op te zijn. Saamhorigheid kan 
ook gestimuleerd worden buiten de lessen zoals 
bij het griezelfeest of het komende kerstgala. 
Of denk aan een spelletje doen tijdens de 
pauze in plaats van je mobiel te checken of  
meedoen aan een sporttoernooi buiten 
schooltijd. Dit alles maakt van het OVC 
‘a place to be’, een school met kansen en 
keuzes voor ieder talent. Over dit alles kunt 
u verder lezen in deze OVContact.

Marie-Louise van den Boogaard, rector

OVC GAAT OVER OP DUURZAME BEKERS
De medewerkers van het OVC gebruiken voortaan geen wegwerpbekers 
meer voor hun koffie en thee. De Dag van de Leraar/Onderwijsmede-
werker op 5 oktober werd aangegrepen om nieuwe aardewerken 
koffiebekers en theeglazen te lanceren. 

Uiteraard is het even wennen, maar het drinkt prettiger dan uit een  
dun bekertje van papier of plastic, het wandelt gemakkelijker naar en  
van een lokaal of werkplek, het is netjes bij extern bezoek en vooral:  
het is duurzamer. Dat laatste is ook een belangrijke boodschap die wij  
als Unesco-school willen uitdragen. Eén van de vier hoofdthema’s van  
Unesco is immers duurzaamheid.

In zo’n grote school is het wel van belang dat alle medewerkers hun 
beker(s) dezelfde dag zelf terugbrengen naar het keukentje in de  
medewerkerskamer. Dan staan er de volgende dag ook weer schone 
bekers klaar en grijpt niemand mis. Voor het afwassen heeft onze  
school geen kaboutertjes in dienst: Indra, onze onmisbare 

assistent-conciërge, is bereid om hiervoor de vaatwasmachines dagelijks te 
laten draaien. Dat is wel een vermelding waard.

Wat gebeurt er met de (overgebleven) wegwerpbekers? Deze blijven we 
gebruiken op ouderavonden, open dagen en 
andere evenementen met veel bezoekers. 
Weet u misschien een andere oplossing? 
Dan houden wij ons aanbevolen 
voor suggesties.

Het schooljaar is nu zes weken op gang en alles draait op volle toeren. Er wordt geleerd, 
onderzocht, geprofessionaliseerd, getoetst. Dit alles om te zorgen dat uw kind verder komt en 
een mooie schooltijd en toekomst krijgt. 
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ACTUELE PLANKALENDER OP OUDERPORTAAL
Het gebeurt nog wel eens dat er data veranderen of bijkomen in de plankalender van het OVC. Tip: ga uit van de actuele versie op het  
ouderportaal. Ga hiervoor naar Ouder_leerling documenten > Organisatie> Jaarplanning. Printen en in de keuken hangen is dus op eigen risico! 

BERICHT VANUIT DE OUDERRAAD
Half september heeft de ouderraad weer haar eerste vergadering gehad 
waar verschillende agendapunten zijn besproken en geëvalueerd. Het 
jubileumfeest van het OVC op 19 juli is aan de orde geweest en hoe wij 
als ouderraad kijken naar de pilot van het telefoonverbod op school.  

Een aantal leden van de ouderraad heeft het jubileumfeest op school 
bezocht, omdat de ouderraad ook een financiële bijdrage heeft geleverd 
aan dit feest. We waren zeer tevreden over de organisatie van dit feest en 
met de aanwezigheid van zo’n 700 leerlingen. Ook de strenge controle bij 
de ingang van school zorgde ervoor dat alleen leerlingen van het OVC het 
feest konden bezoeken. In oktober zal het jubileumfeest nog een keer op de 
agenda van de ouderraad staan als de rector bij deze vergadering aanwezig 
is en we horen of alles naar wens is verlopen.

Ook is de pilot van telefoon thuis of in de kluis besproken tijdens de 
vergadering. Als ouders kijken we er aan de ene kant positief naar, dat het 
meer rust geeft in de klas en dat leerlingen nu ook met elkaar praten dan 
alleen maar op het scherm bezig zijn. Aan de andere kant merken we ook 
dat leerlingen in de pauze of tussenuren naar buiten gaan, omdat je wel op 
het schoolplein op je telefoon kunt. Ook merkten we als de telefoon thuis 
ligt, dat de laptop dan op tafel komt tijdens de pauze. Het is fijn te zien  
dat de digitale schermen nu op school hangen waar de leerlingen de 
roosterwijzigingen kunnen zien. Ook de pilot zal aan het einde dit jaar door 
de ouderraad geëvalueerd worden.

Omdat we zien dat de ouderraadbijdrage terugloopt ieder jaar, zijn wij 
genoodzaakt om één thema-avond voor de ouders te organiseren dit 
schooljaar. We houden de thema-avond in het voorjaar volgend jaar waar u 
door school voor wordt uitgenodigd. We vinden het jammer dat de 
ouderraadbijdrage terugloopt. Het is een vrijwillige bijdrage, maar door 

deze inkomsten kunnen we activiteiten blijven organiseren voor ouders en 
leerlingen. We willen u vragen om toch te overwegen om alsnog de 
ouderraadbijdrage te betalen.

Tijdens deze vergadering hebben we ook een nieuw lid mogen verwelko-
men, de ouderraad bestaat nu uit 8 ouders. We hebben nog steeds ouders/
verzorgers nodig om de ouderraad te versterken. Aan het eind van dit 
schooljaar gaan ook twee ouders de ouderraad verlaten, omdat hun kind 
van school gaat. Mocht u ook belangstelling hebben om plaats te nemen in 
de ouderraad, dan horen we dat graag van u. U kunt dan een email sturen 
naar ouderraadovc@gmail.com.

Met vriendelijke groet, 

Mirjam Harmsen, 
voorzitter Ouderraad

 ‘UNITING BEYOND DISPARITIES: FINDING EQUALITY IN  
A POLARIZED WORLD’
Dat was het thema van de 16e editie van de Model United Nations- 
conferentie LMUNA, gehouden van 6 tot en met 8 oktober op het Lorentz 
Lyceum in Arnhem. Enthousiaste leerlingen uit Italië, het Verenigd 
Koninkrijk, Spanje, Frankrijk, de Verenigde Staten en India behoorden tot 
de deelnemers uit het buitenland. Het OVC nam deel met een delegatie van 
acht leerlingen, die Irak, Iran, Tsjaad en Colombia vertegenwoordigden bij 
debatten over uiteenlopende problematiek. Naast een gezellig weekend zijn 
de leerlingen beloond met een certificaat als blijk voor hun inzet. 

De eerstvolgende Model United Nations-conferentie wordt gehouden in de 
vorm van een Nederlandse variant (MUNESCO) van 4 t/m 6 december op het 
OVC zelf. De aanmelding hiervoor opent na de herfstvakantie. Het thema van 
MUNESCO 2023 luidt: ‘vrede en mensenrechten’. 
 
De OVC-deelnemers waren: Enes Eker, Dani Perez y Menacho (6V), Amelie van 
Haren, Melina Verschoor, Maarten Wensveen, Alexanader Zwiauer (5V), 
Thom Joustra (4H) en Younes el Hajiaoui (4V). 

Tony Gajadien
Coördinator burgerschap en I.C.A. 
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TWEEDE PLAATS VOOR OVC  
BIJ SCHOLIERENTRIATLON
Dit jaar was de eerste echte schooldag nog niet eens een feit of de sport-
klasleerlingen leerjaar 2 en een tiental BSM- leerlingen uit 4, 5 en 6vwo 
waren al aan de beurt om zich van hun meest sportieve kant te laten zien. 
De scholieren triatlon vond dit jaar onder tropische omstandigheden 
plaats.

We hebben allerlei weersomstandigheden meegemaakt sinds de start van de 
OVC- deelname aan de scholierentriatlon, ooit in 2001, maar er was nog nooit 
een moment waarop de deelnemende leerlingen zo verlangden om het water 
in te gaan. Voor de niet-kenners: de scholieren afstand is met een beetje 
voorbereiding op zich prima te doen en bedraagt exact 1/10 van de originele 
afstand dus 380 meter zwemmen, 18 kilometer fietsen en ten slotte 4,2 
kilometer hardlopen.

Voor veel leerlingen was het de eerste keer dat ze meededen aan dit 
evenement. Vooraf was er dus nogal wat spanning te bespeuren en die was 
vooral gericht op de af te leggen zwemafstand in het buitenwater en het 
hardlopen. De sportklasleerlingen hadden wel een prima voorbereiding gehad 
aan het einde van het schooljaar met een uitgebreide clinic gedurende 3 
dagen. Daarnaast werd bij de start ook nog bekend gemaakt dat, gezien de 
tropische omstandigheden, de loopafstand werd ingekort naar de helft.

De triatlon toppers
Naast de minder ervaren deelnemers deden ook triatlon- toppers mee.  
Zij strijden tegenwoordig in een apart elite- klassement maar tellen wel 
volledig mee voor het schoolklassement. Ex-topper Senna Plasschaert streed 
dit jaar weer mee in deze elite- klasse en kon weer prima mee komen. En dan 
hebben we nog onze topper  Björn Engel die voor de eerste keer bij de 16+ 
leeftijdscategorie meedeed en probeerde zijn titel van vorig jaar te verdedigen. 
Hij wist als derde van Nederland te eindigen!

Mooie tweede plek
De 10 beste tijden per school met twee uit elke categorie werden zoals altijd 
bij elkaar opgeteld. Daarbij bleek het OVC als tweede uit de bus te komen, 
mede dankzij een aantal dames met prima sportprestaties. De eerste plaats 
was dit jaar voor een school uit Assen.

Namens de LO-sectie,
Marc van den Heuvel
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MOBIELVRIJ OOSTVAARDERS COLLEGE: 
MEER RUST, CONCENTRATIE ÉN VEILIGHEID
Thuis of in de kluis’, zegt het Oostvaarders College dit schooljaar over 
de mobiele telefoon. De school is gestart met een pilot die mobiele 
telefoons in de gehele school verbiedt. Sven Pieneman, docent 
geschiedenis en assistent-afdelingsleider vwo, ziet het effect in de klas 
en in het schoolgebouw. “Elke school zou dit moeten doen, je ziet de 
voordelen om je heen.”

Voor iedereen wennen
Het is voor leerlingen even schakelen aan het begin van het schooljaar: 
het mobieltje moet echt de kluis in. In het hele schoolgebouw is de 
mobiele telefoon in de ban gedaan, dus ook in de aula of op de gangen. 
Dat zie je tijdens de pauzes terug, vertelt Sven. “Ik zie leerlingen meer 
gesprekken met elkaar voeren. Voorheen zaten er toch veel op zichzelf 
over hun scherm te vegen. Ook nu zie je nog wel wat leerlingen achter 
een laptop zitten gamen, maar de meerderheid is gewoon ouderwets aan 
het kletsen.”

Niet alleen voor de leerlingen was het even wennen, ook de collega’s 
moesten hun gedrag aanpassen. Zij hoeven de telefoon weliswaar niet in 
een kluis op te bergen, maar het gebruik is strikt beperkt tot het noteren 
van de afwezigen. “Ik merkte zelf ook dat ik dat lastig vond. Voorheen was 
de drempel laag om toch even je telefoon te checken. Zelf ervaar ik nu 
ook meer rust, meer ‘ongeplande’ aandacht voor leerlingen. Bijkomend 
voordeel: mijn telefoon geeft aan dat mijn eigen schermtijd met 20% is 
afgenomen.”

Minder afleiding
In de eerste maanden van de pilot zijn de voordelen al goed zichtbaar in 
de klas. “Nu zie je pas echt voor hoeveel afleiding de telefoons zorgden. Ik 
zie geen leerlingen meer in hun zakken voelen of er nog een berichtje is 
binnengekomen. Je merkt dat ze zich beter kunnen concentreren.”

Svens indruk is dat de meeste leerlingen zich inmiddels wel hebben 
neergelegd bij het verbod. “Natuurlijk is er weerstand en hoor je termen 
als ‘strafkamp’ voorbijkomen. Toch ervaar ik ook begrip bij veel leerlingen. 
Die hebben ook wel door dat het voor rust in de school zorgt.”
Sociale veiligheid

Naast het wegnemen van de afleiding heeft de pilot nog een doel: het 
vergroten van de sociale veiligheid van leerlingen. “Een filmpje van een 
andere leerling was snel gemaakt. Even iemand filmen die een boterham 
zit te eten en hup, daar staat iemand op TikTok die daar niet om heeft 
gevraagd. En die daar wel om uitgelachen wordt.” Het op die manier 
‘shamen’ van medeleerlingen is nu niet meer zo makkelijk: het valt al snel 
op als je met een telefoon in je hand staat.

Onder ouders leefde hier en daar de angst dat hun kinderen niet meer 
bereikbaar waren. Volgens Sven valt dat mee. “In elk lokaal is een telefoon: 
ouders kunnen bij dringende zaken naar de receptie bellen, die doorver-
bindt naar het lokaal. Ook kan de docent leerlingen bij uitzondering hun 
telefoon laten pakken wanneer de situatie daar om vraagt. En natuurlijk 
zijn er uitzonderingen om medische redenen, bijvoorbeeld voor leerlin-
gen die diabetes hebben en daarvoor een app nodig hebben.”

Zijn er dan helemaal geen nadelen? “Ik merk dat het soms iets omslachti-
ger is als je leerlingen iets wilt laten opzoeken in de les. Daar komen we 
wel uit: alle leerlingen hebben een laptop of tablet. Verder zie ik weinig 
nadelen.” Met de ontwenningsverschijnselen lijkt het ook mee te vallen, 
lacht Sven. “Vooralsnog zie ik niemand als een zombie door de school 
dwalen.”

Uit de ASG-Nieuwsbrief nr 3, 12 oktober 2023

‘Ouders/ verzorgers zijn van grote invloed op de studiekeuze van hun kind.’ 
Danielle Vogels Wageningen University and Research (WUR)
 
Het jaar is nog maar net begonnen en de eerste loopbaanoriëntatie 
(LOB) activiteit is al weer achter de rug. De leerlingen van 3 havo gingen 
naar Hogeschool Windesheim Almere om aan een profielkeuze-activiteit 
deel te nemen. Verder in het jaar volgen er nog voorlichtingen van 
Windesheim en de Uva voor de examenklassen en komt er nog een 
profielkeuze activiteit voor 3vwo.

Het is goed om als school met LOB bezig te zijn. En, zoals de eerste zin van 
dit stukje beschrijft, zijn ouders/verzorgers van grote invloed op de keuze 
van hun kind. Een van de factoren die als belangrijk onderschreven wordt is 
het ‘open’ luisteren naar het kind wanneer het over profiel- en studiekeuze 
gaat. Ouders/ verzorgers vragen vaak vooral door bij de onderwerpen die 
henzelf ook aanspreken. Komt uw kind met een studiekeuzewens die u niet 
zo interessant lijkt? Vraag toch door. Wat maakt dat je dit interessant vindt? 
Welke dingen moet je hiervoor kunnen? Welke vaardigheden heb jij die 
hierbij passen? 

Op de site van de dienst uitvoering onderwijs (DUO) kunt u op 26 oktober 
deelnemen aan een webinar over studiefinanciering.

Hieronder vindt u een tweetal tips die u kunnen ondersteunen bij het 
begeleiden van uw kind bij studiekeuze:

Gratis webinars van de Wageningen Universiteit

Het blog ‘studiekeuzekind’ en tips van studiekeuze 123

Ik wens u allen succes bij het voorbereiden 
van de leerlingen op hun profiel- en 
studiekeuze. Het OVC ondersteunt 
de leerlingen uiteraard aan haar 
kant. En met uw hulp als 
aanvulling komen de 
leerlingentot een keuze die 
bij hen past.

‘De perfecte keuze bestaat 
niet. Maar je kunt wel een 
weloverwogen keuze 
maken.’ Danielle Vogels

Sarah Leker, decaan

EEN WELOVERWOGEN STUDIEKEUZE

https://www.wur.nl/nl/onderwijs-opleidingen/ouders/webinar-voor-ouders.htm
https://www.wur.nl/nl/onderwijs-opleidingen/ouders/webinar-voor-ouders.htm
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SOVADAG GROOTS IN SAMENWERKEN!
Dit jaar was het 10-jarig jubileumjaar van de SOVA-dag!
Het doel van deze dag is om de groepscohesie te versterken, zodat er een 
basis kan worden gevormd voor een goede werksfeer in de klas.  

Middels samenwerkingsopdrachten die onder tijdsdruk worden uitgevoerd, 
ervaren leerlingen wat samenwerken inhoudt. Wie durft leiding te nemen 
en te accepteren? Wie zijn de normdragers? Hoe communiceer je met 
elkaar en hoe ga je om met verschillen? Door het enthousiasme van de 
leerlingen en de betrokkenheid van mentoren hebben de leerlingen het 
beste uit zichzelf gehaald. 

Observatoren hebben de klassen geobserveerd en hun bevindingen met de 
mentoren gedeeld. De inzet van onze bovenbouwleerlingen was deze dag 
onmisbaar!  Hun betrokkenheid en aanmoedigingen vormden een veilige 
basis voor onze brugpiepers. 

Niet alleen de leerlingen hebben laten zien wat samenwerken is, maar wij 
allen met elkaar! Alle geledingen van het OVC waren vertegenwoordigd en 
dat heeft een positieve bijdrage geleverd aan de SOVA-dag!

Bovenal stond deze dag in het teken van samen plezier maken. 
Voor de winnende klassen was er een taart en voor elke leerling een 
medaille, want deze dag waren er alleen maar winnaars!

Wij willen iedereen bedanken die heeft meegeholpen met de SOVA-dag!

Einduitslag:
1e: 1A2   5e: 1H4  9e: 1V2P
2e: 1A1   6e: 1AH2
3e: 1V1P   7e: 1H1 
4e: 1H2 en 1H3  8e: 1AH1

1e prijs: 
1A2

2e prijs: 
klas 1A1

3e prijs: 
klas 1V1P



OP ZOEK NAAR 
EEN GOEDE 

HAVO/VWO-SCHOOL? 

Maak kennis met het 

Oostvaarders College!

Voorlichtingsavond voor groep 

8 op donderdag 16 november 

Start 19.25 uur (inloop vanaf 

18.45 uur en eindtijd om 21.00 uur)

Workshops voor leerlingen en 

presentaties voor ouders

Van tevoren aanmelden op 

www.ovc.nl !

Kansen en keuzes voor ieder talent


